
Holmsbu Vel 
Møtereferat 14.01.25.  
 
Tilstede: Inger Viktor, Arne B Larsen, Filip Brodersen, Dag Grytan, Marianne Stenseth, 
  Tone Lyngås Johnsen, Torild Johannessen  
 
Fravær:  
 
 
Referent: Arne B Larsen 
 
 

Kommentarer til forrige referat:  Ingen 
 
 
SAK 25/2024/2025 Årsmøte 2025 

   Alle komiteer må sende inn årsrapporter innen 15/2 
   Slippen og kunstgruppa må levere budsjett innen 15/2 
   Regnskap for vellet må være ferdig 6/2 
   Budsjett for vellet må være ferdig 20/2 
   Revisjonsrapporten bør være ferdig 20/2 
   Inger tar kontakt med valgkomiteen. 
    

 
SAK 26/2024/2025 Høring private/kommunale veier etc. 

Inger sender inn et forslag til kommunen fra Styret som baserer seg på 
det som Asker Velforbund har sendt. 
https://gnist.styreweb.com/shared/org/11864/81138/messages/1090
990?pesu=AaG9Bli6pVHAGYyETjaIAfmZtP6DE-
cHgwQfxPnmpEQ9Rmm7IpzVKVLFLRrr_w&pegu=c051a5ba-8c19-4e84-
8801-f999b4fe8313&mr=ENzk1Mjg4NjU*&ts=20241213160842 
 
 

    
SAK 27/2024/2025 Flaterhagen  

Inger har kontaktet Tofte Vel om hva de har gjort for å få satt opp 
mange nye lekeapparater på kommunal grunn.  
Hun ble anbefalt å kontakte Tommy Lunde i Asker kommune for å 
diskutere og å få veiledning om hva vi kan gjøre på Flaterhagen.  
Inger tar kontakt med ham i februar.  
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Eventuelt:  

Leiekontrakt for Hurum historielaget på Slippenhuset. 
Historielaget ønsker en lengre leiekontrakt enn den som løper til  
2026.  Inger tar kontakt med de for å diskutere ny leiekontrakt og 
lengden på denne. 
 
Elbilladere som satt på pumpehuset er blitt fjernet. 
Vellet jobber med å få disse laderne tilbake da de blir mye brukt 
spesielt i sommerhalvåret. Vi bør ha dette som et tilbud til de som 
besøker Holmsbu. 
Det er en diskusjon mellom kommunen og fylkeskommunen om hvem 
som har ansvaret for å ha de der. Det var kommunen som tok de ned, 
da de sto på en fylkeskommunal vei. Inger har kontaktet 
fylkeskommunen og venter på svar derfra. 

    
 
 
 


